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   Številka:   

Datum: 19. 6. 2017 

 
ZAPIS 8. REDNE SEJE POSLOVODNEGA ODBORA FVV 
 
 
Seja Poslovodnega odbora FVV je bila v ponedeljek 19. 6. 2017 ob 11.00 v senatni sobi FVV. 
 
Prisotni člani: izr. prof. dr. Andrej Sotlar, izr. prof. dr. Igor Areh, izr. prof. dr. Benjamin Flander, Aleksander 
Podlogar, Nika Gaberšek, Anja Lesar. 
Odsotni: prof. dr. Bojan Tičar. 
Ostali prisotni: Jana Hribar. 
 
 
Na seji je bilo prisotnih 6 članov Poslovodnega odbora FVV. Seja je bila sklepčna. 
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
1. Pregled zapisnika zadnje redne seje PO  
2. Finance: trenutno finančno stanje FVV 
3. Informacija o zagotavljanju likvidnosti članic in dogovorih o novem modelu delitve sredstev na UM 
4. Predlog za odpis fotokopirnega stroja 
5. Razno 

 
 
Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
 

AD 1 
Pregled zapisnika zadnje redne seje PO  
Dekan izr. prof. dr. Andrej Sotlar je na kratko podal pregled vsebine zapisnika zadnje redne seje 
Poslovodnega odbora FVV z dne 20. 4. 2017. Na zapisnik ni bilo podanih pripomb. Soglasno je bil sprejet 
sklep:  
SKLEP 1: 
Člani Poslovodnega odbora FVV potrjujejo vsebino zapisnika redne seje Poslovodnega odbora FVV z dne  
20. 4. 2017. 
 

AD 2 
Finance: trenutno finančno stanje FVV  
Vodja računovodstva Jana Hribar je predstavila trenutno finančno stanje na računu FVV UM. Pri junijski 
plači bodo izplačila neizplačanih horizontalnih napredovanj. V poletnem času bo potrebno pripraviti še 
rebalans finančnega načrta. Po razpravi je bil sprejet sklep: 
SKLEP 2:  
Člani Poslovodnega odbora so se seznanili s trenutnim finančnim stanjem FVV.  
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AD 3 

Informacija o zagotavljanju likvidnosti članic in dogovorih o novem modelu delitve sredstev na UM 
Dekan je povedal, da je Univerza v Mariboru morala pri plači za mesec maj poplačati vsa neizvedena 
vertikalna napredovanja, pri plači za mesec junij pa bo še izplačilo za neizvedena horizontalna 
napredovanja za dva plačna razreda. Ker članice niso imele dovolj sredstev za plačilo obveznosti (znesek 
za celotno univerzo znaša okvirno 5,000.000 EUR), je UM oblikovala likvidnostni sklad, v katerega je 
FVV morala prispevati cca. 670.000 EUR. FVV je sredstva morala vzeti iz prihrankov, ki so bila vložena 
na ALTi, kljub temu da je prorektor za finance na prejšnjem kolegiju povedal, da se ne bo posegalo v 
prihranke fakultet. Po zagotovilih UM se sredstva še vedno vodijo kot naša in jih bomo dobili nazaj, ko 
jih bomo potrebovali. 
 
Dekan je povedal, da hkrati na UM poteka razprava o oblikovanju novega ključa za delitev sredstev med 
članicami. V okviru tega so bili na strateškem kolegiju dekanov predstavljeni podatkov o tem, koliko 
sredstev posamezna članica prinese na univerzo glede na kriterije Uredbe o financiranju javnega 
izobraževanja in kolikšna je ta razlika glede na sredstva, ki jih prejme. FVV tako od UM dobi 1,115.000 
EUR manj sredstev.  
Izdelanih je bilo več modelov delitev sredstev. Dva modela je pripravila prorektorica za izobraževalno 
dejavnost, pri katerih je v veliki meri upoštevala kriterije iz uredbe, dodani pa so še vsebinski kriteriji. 
Poleg tega se je izoblikoval še model, ki so ga pripravili dekani. FVV bi po obeh modelih dobila več 
sredstev, malo ugodnejši pa je model dekanov. Predlogi bodo dne 20. 6. 2017 obravnavani na 
strateškem kolegiju dekanov. Dekan je povedal, da če se ne bodo uspeli dogovoriti o novem modelu, 
obstaja nevarnost, da ostane stanje takšno, kot je bilo, s tem da bi se oblikoval velik solidarnostni sklad, 
s katerim bi se reševalo članice, ki so v slabem finančnem stanju. 
Dekan FVV in dekan MF sta se dogovorila, da bosta zahtevala izjemi pri modelu dekanov, in sicer da se 
tema dvema fakultetama doda 30 % razlike namesto 20 % med sredstvi, ki jih prineseta na univerzo in 
sredstvi, ki jih dobita, saj je razlika pri teh dveh fakultetah ogromna. FVV potrebuje več sredstev, ker so 
nujno potrebne dodatne zaposlitve pedagoškega kadra, saj bo le tako mogoč razvoj fakultete. 
Člani Poslovodnega odbora FVV so se seznanili z informacijami glede priprave novih ključev za delitev 
sredstev in so se strinjali, da sta oba modela boljša, kot je sedanja delitev sredstev med članicami UM. 
 
Dr. Flander je rekel, da je dr. Tičar opozoril, da bi lahko prevedba klasifikacije študijskega programa v 
novem Klasiusu-P-16 vplivala na financiranje. Dekan je povedal, da je prorektor za finance eno leto 
nazaj rekel, da faktor študijske skupine ne vpliva na financiranje članic, zato je fakulteta želela 
spremeniti klasifikacijo študijskih programov, da bi imeli diplomanti več možnosti pri zaposlovanju. Ko 
je postalo jasno, da država še vedno financira študijske programe glede na faktorje študijskih skupin, je 
fakulteta takoj ustavila vse postopke glede načrtovanih sprememb. Za tem pa je bil sprejet novi Klasius-
P-16, zato je bilo potrebno prevesti študijske programe v druga področja, saj trenutna področja ne 
obstajajo več. Načeloma zaradi prevedbe ne bi smelo priti do spremembe faktorjev študijskih skupin 
(IV bi morda lahko prešla celo na boljši faktor), ni pa zagotovila. 
 

AD 4 
Predlog za odpis fotokopirnega stroja 
Aljoša Španger je podal predlog za odpis fotokopirnega stroja KONICA MINOLTA BIZHUB 501 z 
inventurno številko 909. Fotokopirni stroj je dotrajan in je že amortiziran. Od nakupa novega se ga ne 
uporablja več. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 3: 
Poslovodni odbor FVV se strinja s predlogom za odpis fotokopirnega stroja KONICA MINOLTA BIZHUB 
501 z inventurno številko 909. Aljoša Španger in Gregor Bec uredita odvoz na ustrezen odpad za 
električno in elektronsko opremo. 
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AD 5 
Razno 
Pod točko razno ni bilo razprave. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 11.47. 
 
 
Zapisala: 
Anja Lesar       
                Izr. prof. dr. Andrej Sotlar 

         DEKAN 


